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tors 

 

Til stede: Kaya, Tina, Søren, Rezan, Birgit, Karin, Mads, Linda, Kenneth R, Sanne, Thomas og 

Annemette 

Afbud: Henrik, Jan, Kenneth K,  

1/ 

 

Godkendelse af dagsorden 

Velkommen til Kenneth tilføjes som punkt 1a. 

 

2/ 

 

Godkendelse af referat fra sidste SB-møde 

Godkendt 

 

 

3/               Til orientering, drøftelse og/eller evt. vedtagelse: 

 

3a/ Velkommen til Kenneth 

Kenneth er blevet taget godt imod og er kommet godt i gang på 

Øtoften. Kenneth har en bred ledelseserfaring i folkeskolen.  

 

3b/ SB-valg 

Der skal afholdes SB-valg dette forår. Thomas, Søren og Rezan 

Vælges til valgbestyrelse. Henrik stopper i bestyrelsen, Jan og Søren 

genopstiller.   

 

Referat af 
SKOLEBESTYRELSESMØDE  

Sengeløse Skole på biblioteket 
Tors dag d. 14. marts 2024  

Kl 18.00-20.00 
 

 
 
 

Re 



3c/ Multimedie: Digitalskolepolitik herunder lokal mobilpolitik og 

anbefalinger for UVM Se bilag 

Udskolingselevers brug af mobiltelefoner i pauser til fx betaling i 

Brugsen drøftes. En opmærksomhed er, at kommunikationen fra 

mobilen flyttes til andet sted og kommunikationen kan også flyttes til 

pc. Der er behov for revidering af mobilpolitik i indskoling og SFO, da 

der er sket en udvikling siden mobilpolitikken blev udfærdiget. Det er 

afgørende, at den Digitale skolepolitik og mobilpolitikken gælder hele 

skolen, Øtoften og SFO. Der nedsættes en arbejdsgruppe vedr. Digital 

skolepolitik og revidering af mobilpolitik bestående af Thomas, Karin, 

Birgit. Arbejdsgruppen drøftes i elevrådet med henblik på at få elever 

repræsenteret i arbejdsgruppen. Der foreslås foredrag for skolens 

forældre og elever vedr. Børns brug af sociale medier. Dette drøftes 

videre i arbejdsgruppen.     

 

3d/   

3e/   

 

 

3f/ 

 

  

3g/  

 

 

 

 

 

4/               Orientering fra: 

 

4a/ 

 

Arbejdsgrupperne: 

 Værdigrundlag: Udkast til værdigrundlaget har været drøftet på 

personalemøder, og arbejdsgruppen arbejder videre med input. På 

næste SB præsenteret en forholdsvis færdig udgave af 

værdigrundlaget, som også drøftes med kontaktrådsforældre. 

Værdigrundlaget godkendes på skoleårets sidste SB i maj.    

 



4b/ Eleverne: 

 Elevrådet har drøftet lærernes sanktionsmuligheder når elever har en 

uhensigtsmæssig adfærd. Der er en oplevelse af, at det ikke hjælper at 

få skrevet hjem. Der er en problemstilling på skolen, hvor en gruppe 

elever ikke retter sig efter skolens anvisninger, og forældres opbakning 

til skolen er svingende.   

 

4c/ Skolebestyrelsen:  

Elevers sprog og respekt for lærerne er i en bekymrende udvikling. 

Skolen oplever samme problematik og arbejder målrettet indenfor 

rammerne. Værdigrundlag, trivselsindsater, tværfagligt professionelt 

samarbejde, forældresamarbejde mm. Kan være svar på nogle af disse 

problematikker.    

Linda deltager til skoleudviklingssamtale den 25/4. 

Søren deltager i dialogmøde den 21/5 kl. 17.40. På næste møde drøftes 

om andre ønsker at deltage.  

 

4d/ Medarbejderne: 

Medarbejderne bakker op om elevernes bekymring for udviklingen på 

skolen. 

 

4e/ Ledelsen: 

Elever bestiller mad udefra i pauser i udskolingen. Skolens ledelse 

ønsker en revidering/tillæg af kostpolitikken. Skolens ledelse lavet 

udkast. 

Gallafesten i udskolingen gik rigtig fint og var et rigtig godt 

arrangement flot understøttet af elevrådet. 

Der har på det seneste har skolen modtaget gode evalueringer i 

datapakker og kommunale PBL-evalueringer. Der skal fremadrettet 

arbejdes på højnelse af skolens faglige niveau.  

Naturfagslokalerne fungerer efter en periode med renovering.  

I SFO-en er Janne og Denis er ansat pr. 1. april. Der har været en 

omrokering af personale i SFOén med henblik på at skabe en homogen 

SFO med sikring af stabilitet, læring og trivsel for børn og personale.  

 

4f/ Personalesager – lukket punkt:  



 

 

5/              Eventuelt:  

                                                 

Mødet slut: 20.15 

 

Punkter til kommende møder 

Hvem kan deltage til dialogmøde den 21/5 kl. 17.40? 

Arbejdsgruppe: Elevtrivsel og forældresamarbejde og -opbakning. 

Henrik stopper i skolebestyrelsen (juni) 

Værdigrundlag (Forår) 

Evt. Præsentation af tiltag ud fra Ungeprofilundersøgelsen.  

Brug af mobil og elektroniske devices i forhold til den aktuelle debat.  

Meddelelsesbogen, herunder skole/hjem samarbejde 

Revidering af mobilpolitik ift. smartwatches 

Brug af IPads i indskoling 

Hvordan får vi inddraget forældre i større omfang ift. den praktiske del af undervisningen? 

Evaluering af beslutninger af lejrskole.   

Oplæg om digitaldannelse og det gode skole/hjem samarbejde på fx forældremøde. 

 


